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Zápis z 338. zasadnutia výkonného výboru SOŠV, 

ktoré sa konalo dňa 7. novembra 2024 v Bratislave 
  

 

 

Prítomní: A. Siekel, D. Hrbeková, P. Korčok, E. Kaliská, Z. Rehák Štefečeková, M. Tóth,  

 D. Líška, M. Rojko, M. Bendik, A. Pacek, M. Beňuš 

Ospravedlnený: M. Šatan  

Prizvaní: F. Chmelár, J. Liba, J. Mižúr, P. Hrbek, J. Krišanda 

  

  

PROGRAM 338. ZASADNUTIA VV SOŠV  

1. Otvorenie                                                                Siekel 

2. Kontrola úloh         Liba 

3. Informácia o aktivitách prezidenta SOŠV     Siekel  

4. Vyhodnotenie volebného 67. VZ SOŠV      Liba 

5. Vyhodnotenie Konferencie Šport a spoločnosť     Hrbek 

6. Schválenie návrhu kandidátov SOŠV do správnej rady FNPŠ   Siekel 

7. Komisie SOŠV 2024 - 2028       Liba 

8. Plán zasadnutí VV SOŠV na I. polrok 2025     Liba 

9. Rôzne                                  

 

 

1. OTVORENIE  

Zasadnutie otvoril prezident SOŠV A. Siekel, ktorý všetkých prítomných privítal  

na 338. zasadnutí VV SOŠV a pogratuloval zvoleným členom VV SOŠV, následne predstavil 

návrh programu zasadnutia a za overovateľku zápisu zo zasadnutia navrhol členku VV SOŠV E. 

Kaliskú. Všetci členovia VV SOŠV oba tieto návrhy schválili jednomyseľne bez pripomienok. 

 

Uzn. č. 338/1/24  

  ➢ VV SOŠV schvaľuje:  

Program 338. zasadnutia VV SOŠV. 

 

Uzn. č. 338/2/24  

  ➢ VV SOŠV schvaľuje:  

E. Kaliskú za overovateľku zápisu z 338. zasadnutia VV SOŠV.  
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2. KONTROLA ÚLOH  

Kontrolu plnenia uznesení z 337. zasadnutia VV SOŠV vykonal generálny sekretár SOŠV 

J. Liba, ktorý informoval, že z posledného zasadnutia boli úlohy spojené najmä s prípravami 

volebného VZ SOŠV a konferencie Šport a spoločnosť. Tejto problematike budú venované 

samostatné body zasadnutia.  

Kontrola úloh bola schválená jednomyseľne všetkými členmi VV SOŠV. 

K zápisu z 337. zasadnutia VV SOŠV neodzneli žiadne pripomienky a bol schválený 

rovnako jednomyseľne všetkými členmi VV SOŠV.  

 

 Uzn. č. 338/3/24  

  ➢ VV SOŠV schvaľuje:  

 Zápis z 337. zasadnutia VV SOŠV. 

 

 Uzn. č. 338/4/24  

  ➢ VV SOŠV schvaľuje:  

Kontrolu úloh z 337. zasadnutia VV SOŠV. 

 

 

3. INFORMÁCIA O AKTIVITÁCH PREZIDENTA SOŠV 

Prezident SOŠV A. Siekel informoval VV SOŠV o jeho aktivitách od posledného 

spoločného zasadnutia, ktoré sa konalo dňa 17. októbra 2024.  

Prezident SOŠV postupne predstavil jednotlivé stretnutia, ktoré v tomto období 

absolvoval. Osobitne spomenul najmä VZ SOŠV, ktoré volilo prezidenta SOŠV, členov VV 

SOŠV, ombudsmana SOŠV a individuálnych členov SOŠV. A. Siekel poďakoval všetkým 

zainteresovaným za organizáciu a priebeh tohto zasadnutia.  

Prezident SOŠV tiež informoval o tom, že sa konalo generálne zhromaždenie ANOC 

v Portugalsku, ktorého sa však nemohol kvôli zdravotnej indispozícii zúčastniť. SOŠV na tomto 

podujatí reprezentovali viceprezidentka SOŠV D. Hrbeková, generálny sekretár SOŠV J. Liba 

a riaditeľka medzinárodného oddelenia SOŠV P. Gantnerová.  

Ako ďalej odznelo, návštevu Slovenskej republiky práve v týchto dňoch potvrdil 

prezident MOV T. Bach. Táto významná návšteva by sa mala uskutočniť na začiatku roka 2025.  

Prezident SOŠV tiež informoval o stretnutí so zástupcami Slovenskej asociácie 

elektronických športov. Toto stretnutie sa uskutočnilo v nadväznosti na budúcoročné plánované 

podujatie elektronických športov v Saudskej Arábii zastrešené MOV, na ktoré bude aj Slovenská 

republika vysielať svoju výpravu. Okrem tohto stretnutia tiež A. Siekel absolvoval rokovanie so 

zástupcami Slovenského tenisového zväzu a novým prezidentom Slovenskej gymnastickej 

federácie Ľ. Vilčekom. 

V rámci tohto bodu tiež prezident SOŠV oboznámil VV SOŠV o tom, že SOŠV bol 

oslovený zo strany Maďarského olympijského výboru o spoluprácu pri ich plánovanej 

kandidatúre na OH. Pri tomto projekte by chceli maďarskí organizátori využiť niektoré slovenské 

športoviská. Rokovania v tejto veci budú ešte prebiehať.  
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Ako ďalej A. Siekel informoval, SOŠV aktívne diskutuje s Ministerstvom cestovného 

ruchu a športu SR ohľadom zmien v športovej legislatíve a rozvoji športovej infraštruktúry 

v podmienkach Slovenskej republiky.  

V závere tohto bodu zasadnutia podal prezident SOŠV A. Siekel informáciu 

o plánovaných aktivitách na najbližšie obdobie a poďakoval členom VV SOŠV za spoluprácu 

v posledných týždňoch. 

VV SOŠV zobral všetky tieto informácie na vedomie. 

 

 Uzn. č. 338/5/24  

      ➢VV SOŠV berie na vedomie:  

Informácie prezidenta SOŠV A. Siekela o jeho aktivitách v októbri a na začiatku 

novembra 2024. 

 

 

4. VYHODNOTENIE VOLEBNÉHO 67. VZ SOŠV 

Generálny sekretár SOŠV J. Liba informoval VV SOŠV o priebehu volebného 67. VZ 

SOŠV, ktoré sa uskutočnilo dňa 25. októbra 2024 v hoteli NH Gate One, Ambrušova 7, 

Bratislava. Prvýkrát sa voľby konali elektronicky, čo významne urýchlilo priebeh celého 

zasadnutia. VV SOŠV následne prediskutoval priebeh 67. VZ SOŠV. 

VV SOŠV zobral všetky tieto informácie na vedomie. 

 

Uzn. č. 338/6/24 

  ➢VV SOŠV berie na vedomie: 

 Vyhodnotenie 67. VZ SOŠV, ktoré prezentoval generálny sekretár SOŠV J. Liba. 

 

 

5. VYHODNOTENIE KONFERENCIA ŠPORT A SPOLOČNOSŤ 

Riaditeľ právneho oddelenia SOŠV P. Hrbek informoval VV SOŠV o priebehu 

konferencie Šport a spoločnosť, ktorá sa uskutočnila v dňoch 17. a 18. októbra 2024 v Poprade.  

VV SOŠV následne prediskutoval priebeh konferencie a možné vylepšenia do budúcich 

rokov. Čestný prezident SOŠV F. Chmelár navrhol, aby do budúcna bolo zameranie konferencie 

monotematickejšie a nie tak obsahovo široké.   

Člen VV SOŠV D. Líška vyjadril poďakovanie od zástupcov neolympijských športov, 

ktorí ocenili slávnostné večerné vyhodnotenie najlepších neolympijských výkonov za minulý 

rok. Zároveň D. Líška požiadal, aby SOŠV zaradil toto slávnostné vyhodnotenie aj do ďalších 

ročníkov konferencie.    

Člen VV SOŠV M. Tóth poznamenal, že závery konferencie sú dobre spracované, ale je 

potrebné, aby neostalo len pri nich a boli priebežne plnené a vyhodnocované.  

Ako bolo zhodnotené členmi VV SOŠV, konferencia Šport a spoločnosť vytvára unikátnu 

platformu pre osobné stretnutia ľudí zo športovej obce, štátu, zástupcov samospráv i všetkých 

tých, ktorí majú mandát i postavenie diskutovať a prinášať návrhy riešení, ktoré môžu zlepšiť 

podmienky športu na Slovensku.  

Členovia VV SOŠV pozitívne ocenili organizáciu podujatia pre celé športové hnutie, 

otvorenie diskusie o dôležitých témach slovenského športu a spoluprácu so SFZ.  
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Prezident SOŠV na záver tohto bodu poďakoval celému tímu za organizáciu konferencie.  

VV SOŠV zobral všetky tieto informácie na vedomie. 

 

 Uzn. č. 338/7/24  

      ➢VV SOŠV berie na vedomie:  

Informácie o priebehu konferencie Šport a spoločnosť, ktoré prezentoval riaditeľ právneho 

oddelenia SOŠV P. Hrbek. 

 

 

6. SCHVÁLENIE NÁVRHU KANDIDÁTOV SOŠV DO SPRÁVNEJ RADY FNPŠ 

Prezident SOŠV A. Siekel informoval VV SOŠV, že v nadväznosti na blížiaci sa koniec 

funkčného obdobia členov správnej rady Fondu na podporu športu je potrebné, aby SOŠV 

predložil v zmysle zákona o Fonde na podporu športu ministrovi MCRŠ SR návrh na 

vymenovanie podpredsedu a dvoch členov správnej rady Fondu na podporu športu. 

Prezident SOŠV navrhol na pozíciu podpredsedu správnej rady Mgr. G. Asványiho, MBA 

a za členov správnej rady JUDr. P. Hrbeka a Mgr. J. Krnáča. Tento návrh bol členom VV SOŠV 

riadne doručený vopred pred zasadnutím. 

G. Asványi sa stal členom správnej rady Fondu na podporu športu dňa 2. septembra 2020. 

Následne od 1. februára 2023 pôsobil ako podpredseda správnej rady Fondu na podporu športu. 

Ako predseda komisie pre infraštruktúru Fondu na podporu športu riadil všetky doterajšie výzvy, 

ktoré fond vypísal na pomoc pri modernizácii športovej infraštruktúry. Jeho odborný názor je v 

rámci správnej rady i v ďalších štruktúrach Fondu na podporu športu rešpektovaný. Aktívne sa 

podieľal taktiež na organizácii ďalšej práce a činností Fondu na podporu športu. Z týchto 

dôvodov ho prezident SOŠV navrhol na post podpredsedu správnej rady Fondu na podporu 

športu. 

Riaditeľ právneho oddelenia SOŠV P. Hrbek má bohaté skúsenosti s prácou v športovom 

hnutí, v ktorom pomáhal pri viacerých dôležitých zmenách legislatívneho charakteru. Podieľal 

sa na vzniku Fondu na podporu športu, pracoval na novelizáciách zákona o športe i ďalších 

predpisov. Od 1. februára 2023 pôsobil na pozícii člena správnej rady Fondu na podporu športu 

a aktívne prispieval k jeho činnosti. Ako informoval prezident SOŠV, doterajšie pracovné 

skúsenosti, odborné znalosti, vysoko profesionálne vzťahy s národnými športovými zväzmi a s 

ďalšími členmi SOŠV sú silným predpokladom pre to, aby bol P. Hrbek rešpektovaným a 

prínosným zástupcom SOŠV vo Fonde na podporu športu. 

Posledným navrhnutým je J. Krnáč. J. Krnáč je bývalý športovec, olympijský medailista 

z Olympijských hier v Aténach, športový odborník a dlhoročný reprezentačný tréner. Od roku 

2019 pôsobí ako člen správnej rady Fondu na podporu športu, v rámci ktorého sa aktívne podieľa 

na rozvoji športovej infraštruktúry a celkovo slovenského športu. Ako prezident SOŠV 

poznamenal, bohaté skúsenosti J. Krnáča a jeho odborné znalosti z oblasti športu sú významným 

prínosom a robia ho vhodným kandidátom na pozíciu člena správnej rady Fondu na podporu 

športu. G. Asványi, P. Hrbek a J. Krnáč spĺňajú všetky podmienky podľa § 5 ods. 3 zákona 

o Fonde na podporu športu. 

Následne prebehla diskusia členov VV SOŠV. Po tejto diskusii sa pristúpilo k hlasovaniu 

o navrhnutých kandidátoch. 
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Všetci prítomní členovia VV SOŠV (A. Siekel, D. Hrbeková, P. Korčok, E. Kaliská, Z. 

Rehák Štefečeková, M. Tóth, D. Líška, M. Rojko, M. Bendik, A. Pacek, M. Beňuš) schválili 

jednomyseľne G. Asványiho za podpredsedu správnej rady Fondu na podporu športu. 

Všetci prítomní členovia VV SOŠV (A. Siekel, D. Hrbeková, P. Korčok, E. Kaliská, Z. 

Rehák Štefečeková, M. Tóth, D. Líška, M. Rojko, M. Bendik, A. Pacek, M. Beňuš) schválili 

jednomyseľne J. Krnáča za člena správnej rady Fondu na podporu športu. 

Následne členovia VV SOŠV schválili P. Hrbeka za člena správnej rady Fondu na 

podporu športu, pričom za hlasovali 10 členovia VV SOŠV (A. Siekel, P. Korčok, E. Kaliská, Z. 

Rehák Štefečeková, M. Tóth, D. Líška, M. Rojko, M. Bendik, A. Pacek, M. Beňuš) a 

viceprezidentka SOŠV D. Hrbeková sa pri hlasovaní zdržala. 

Prezident SOŠV vyjadril presvedčenie, že všetci schválení kandidáti budú v správnej rade 

Fondu na podporu športu plniť svoje úlohy zodpovedne, odborne a v súlade so 

zákonom vymedzenými účelmi tejto verejnoprávnej inštitúcie. 

G. Asványi a P. Hrbek poďakovali členom VV SOŠV za dôveru a možnosť pokračovať 

v činnosti v rámci Fondu na podporu športu. Vyjadrili tiež záväzok, že budú k všetkým úlohám 

v rámci Fondu na podporu športu pristupovať maximálne zodpovedne, odborne a s cieľom 

pomôcť slovenskému športovému hnutiu. 

Výkonný riaditeľ SOŠV G. Asványi oboznámil členov VV SOŠV o aktuálnej činnosti 

Fondu na podporu športu. Informoval tiež o tom, že Fond na podporu športu v decembri oslavuje 

5. výročie od založenie a tak správna rada spolu so sekretariátom chystá podrobnú správu 

o činnosti. Súčasne tiež prebieha vyhodnotenie poslednej výzvy pre obce do 3000 obyvateľov. 

VV SOŠV zobral všetky tieto informácie na vedomie. 

 

Uzn. č. 338/8/24 

  ➢ VV SOŠV schvaľuje:  

Návrh SOŠV na vymenovanie G. Asványiho za podpredsedu správnej rady Fondu na 

podporu športu a P. Hrbeka a J. Krnáča za členov správnej rady Fondu na podporu športu.  

 

Uzn. č. 338/9/24 

➢ VV SOŠV berie na vedomie: 

Informácie o činnosti Fondu na podporu športu, ktoré prezentoval výkonný riaditeľ 

SOŠV G. Asványi. 

 

 

7. KOMISIE SOŠV 2024 - 2028 

Prezident SOŠV A. Siekel v rámci tohto bodu zasadnutia pogratuloval všetkým zvoleným 

členom VV SOŠV a predložil v zmysle Stanov SOŠV návrh na schválenie viceprezidentov 

SOŠV a návrh na schválenie generálneho sekretára SOŠV a výkonného riaditeľa SOŠV. 

Na pozíciu viceprezidentov boli prezidentom SOŠV navrhnutí: D. Hrbeková, P. Korčok 

a M. Šatan.  

P. Korčok po schválení VV SOŠV bude viceprezidentom tretie funkčné obdobie.  

M. Šatan bude v tejto pozícii fungovať druhé funkčné obdobie. Spoločne s P. Korčokom ako 

najvyšší predstavitelia atletického, resp. hokejového zväzu by mali zodpovedať za športovú 

oblasť v letných, resp. zimných športoch. D. Hrbeková bude v tejto pozícii fungovať druhé 
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funkčné obdobie. V rámci agendy bude zodpovedať  za oblasť rozvoja olympizmu, olympijské 

aktivity a olympijské vzťahy. V oblasti olympijských vzťahov je úspešná strelkyňa doma aj 

vďaka pôsobeniu v Medzinárodnom olympijskom výbore. Prezident SOŠV A. Siekel zároveň 

navrhol, aby D. Hrbeková plnila úlohu I. viceprezidentky SOŠV, tzn. zastupovala 

v neprítomnosti svojou činnosťou prezidenta SOŠV. 

Na pozíciu generálneho sekretára SOŠV prezident SOŠV navrhol súčasného generálneho 

sekretára SOŠV J. Libu a na pozíciu výkonného riaditeľa SOŠV G. Asványiho.  

Prezident SOŠV dal hlasovať o predložených návrhoch. Členovia VV SOŠV A. Siekel, 

E. Kaliská, Z. Rehák Štefečeková, M. Tóth, D. Líška, M. Rojko, M. Bendik, A. Pacek, M. Beňuš 

jednomyseľne schválili viceprezidentov SOŠV D. Hrbekovú, P. Korčoka a M. Šatana. Pri 

hlasovaní sa zdržali D. Hrbeková a P. Korčok. M. Šatan na rokovaní nebol prítomný.  

Všetci prítomní členovia VV SOŠV schválili jednomyseľne generálneho sekretára SOŠV 

J. Libu. 

Všetci prítomní členovia VV SOŠV schválili jednomyseľne výkonného riaditeľa SOŠV 

G. Asványiho.  

Generálny sekretár SOŠV J. Liba následne prítomným v krátkosti predstavil činnosti 

sekretariátu SOŠV a zoznámil ich s riaditeľmi či zástupcami jednotlivých oddelení SOŠV.  

Po tomto úvode prebehla diskusia o zameraní, činnosti a obsadení jednotlivých komisií 

SOŠV. Osobitne sa hovorilo aj o zameraní Komisie elektronických športov SOŠV, ako novej 

špecifickej komisie SOŠV. Novou komisiou SOŠV bude taktiež komisia SOŠV pre 

infraštruktúru, ktorá bude aktívne komunikovať s Fondom na podporu športu a jednotlivými 

žiadateľmi o podporu projektov zo strany SOŠV. Plánuje sa tiež opätovné zriadenie komisie 

SOŠV pre trvalú udržateľnosť a komisie SOŠV pre rovnosť príležitostí. 

Predsedom Rady pre rozvoj športu SOŠV bude aj naďalej viceprezident SOŠV P. Korčok. 

V tejto súvislosti pripraví P. Korčok návrh zloženia rady a jej jednotlivých komisií.  

Komisiu neolympijských športov SOŠV povedie aj ďalší olympijský cyklus člen VV 

SOŠV D. Líška. 

Radu pre rozvoj olympizmu povedie viceprezidentka SOŠV D. Hrbeková. D. Hrbeková 

zároveň požiadala, aby všetky komisie mali aj zastúpenie žien a športovcov. 

Najširšia diskusia ohľadom zloženia komisií bola v súvislosti s obsadením Lekárskej 

komisie SOŠV. VV SOŠV v tejto súvislosti ukladá sekretariátu SOŠV úlohu, aby informoval 

oboch záujemcov o pozíciu predsedu tejto komisie, aby vypracovali plán činnosti a rozvoja 

Lekárskej a antidopingovej komisie SOŠV na olympijský cyklus 2024 – 2028. Oba predložené 

návrhy budú na nasledujúcom zasadnutí VV SOŠV vyhodnotené.  

Mediálnu a edičnú komisiu SOŠV by po novom mala viesť S. Barátová. Prezident SOŠV 

A. Siekel poďakoval Z. Krížovi za vedenie komisie v uplynulých obdobiach.  

 Generálny sekretár SOŠV navrhol zrušiť komisiu zahraničných vzťahov SOŠV. Na 

MCRŠ SR aktuálne pôsobí pracovník, ktorý má na starosť medzinárodné vzťahy a rovnako 

takýto odbor pôsobí aj na MZV SR. J. Liba preto navrhol, aby táto komisia pôsobila pod MCRŠ 

SR. 

 Pokiaľ ide o komisiu športovcov SOŠV, prezident SOŠV A. Siekel rovnako poďakoval 

bývalej predsedníčke komisie a členke VV SOŠV Z. Rehák Štefečekovej za činnosť v rámci tejto 

komisie a pogratuloval novému predsedovi komisie M. Beňušovi.  
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D. Hrbeková navrhla, aby komisie zasadali v rámci týždňa komisií. V tomto období by 

na SOŠV zasadli všetky komisie SOŠV a stanovili si jednotlivé aktivity a ciele. 

Prezident SOŠV A. Siekel navrhol, aby v rámci bodu Kontrola úloh bola vždy zmienka 

o činnosti jednotlivých komisií.   

Zloženie a prerokovanie jednotlivých komisií SOŠV bude predmetom najbližšieho 

zasadnutia VV SOŠV. 

 

Uzn. č. 338/10/24 

  ➢ VV SOŠV schvaľuje:  

Návrh prezidenta SOŠV na obsadenie pozícii viceprezidentov SOŠV, menovite 

D. Hrbekovú, P. Korčoka a M. Šatana. 

 

Uzn. č. 338/11/24 

  ➢ VV SOŠV schvaľuje:  

Návrh prezidenta SOŠV na obsadenie pozície generálneho sekretára SOŠV J. Libom. 

 

Uzn. č. 338/12/24 

  ➢ VV SOŠV schvaľuje:  

Návrh prezidenta SOŠV na obsadenie pozície výkonného riaditeľa SOŠV G. Asványim. 

 

 Uzn. č. 338/13/24  

      ➢VV SOŠV berie na vedomie:  

Informácie o činnosti jednotlivých komisií SOŠV. 

 

Uzn. č. 338/14/24  

  ➢ VV SOŠV ukladá:  

Vyzvať záujemcov o pozíciu predsedu Lekárskej a antidopingovej komisie SOŠV na 

predloženie Plánu činnosti a rozvoja Lekárskej a antidopingovej komisie SOŠV na 

olympijský cyklus 2024 – 2028 (Z: Sekretariát SOŠV, T: 20.11.2024). 

 

 

8. PLÁN ZASADNUTÍ VV SOŠV NA I. POLROK 2025 

Generálny sekretár SOŠV J. Liba v ďalšom bode zasadnutia predložil VV SOŠV na 

schválenie plán zasadnutí VV SOŠV a VZ SOŠV na rok 2025.  

Člen VV SOŠV M. Bendik a predseda SAO zároveň informoval VV SOŠV, že na 12. 

decembra 2024 je naplánované vianočné stretnutie olympionikov v priestoroch múzea SOŠV.  

Všetci členovia VV SOŠV tento návrh schválili jednomyseľne bez pripomienok. 

 

Zasadnutia VV SOŠV, VZ SOŠV a iné aktivity: 

 

• 5.12.2024 VV SOŠV 

• 19.12.2024, 12.00 Vianočná čaša vína  

• 3.2.2025 Športovec roka 2024 

• 6.2.2025 VV SOŠV 

• 6.3.2025 VV SOŠV 
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• 3.4.2025 VV SOŠV 

• 15.5.2025 VV SOŠV 

• 23.5.2025 VZ SOŠV 

• 5.6.2025 VV SOŠV 

• 2 x Per rolam  schválenie výpravy na EYOF Skopije a Svetové hry  

• 19.- 26.7.2024 EYOF Skopije 

• 7.- 17.8.2025 Svetové hry Čcheng-du 

• 4.9.2025 VV SOŠV 

• 2.10.2025 VV SOŠV 

• 6.11.2025 VV SOŠV 

• 4.12.2025 VV SOŠV 

• 18.12.2025 Vianočná čaša vína 

 

 

Uzn. č. 338/15/24  

  ➢ VV SOŠV schvaľuje:  

 Plán zasadnutí VV SOŠV a VZ SOŠV na rok 2025. 

 

 

9. RÔZNE 

 

VEC: ZAHRANIČNÉ PRACOVNÉ CESTY 

Generálny sekretár SOŠV J. Liba predložil na schválenie zoznam zahraničných 

pracovných ciest. Následne bolo členmi VV SOŠV schválených 8 riadnych pracovných ciest a 1 

pracovná cesta bola schválená dodatočne. 

Všetci členovia VV SOŠV tieto návrhy schválili jednomyseľne bez pripomienok. 

 

Uzn. č. 338/16/24  

➢ VV SOŠV schvaľuje:  

  ZPC č. 1 - 8 podľa návrhu predloženého J. Libom. 
 

Č. Destinácia Dátum Účel cesty Účastníci Hradí EUR pozn. 

1 
Skopje, Severné 

Macedónsko 
10.-13.11. 

Inšpekčná cesta EYOF 

Skopje 2025 
A. Longová SOŠV/EOV 200   

2 
Rím - Miláno, 

Taliansko 
11.-13.11. 

Inšpekčná cesta ZOH 

Milano Cortina 2026 

J. Liba, I. Motolíková, P. 

Gantnerová 
SOŠV 1000   

3 Vilnius, Litva 18.-26.11. Školenie OVEP I. Motolíková, J. Krull SOŠV/ORG 300  

4 Miláno, Taliansko 19.-22.11 

World Press Briefing + 

IOC Media Operations 

briefing to NOCs 

Ľ. Souček, P. Pašuth SOŠV 1500  

5 Priština, Kosova 20.-23.11. 
Európska športová 

platforma 
P. Gantnerová  SOŠV 700  

6 
Milano Cortina, 

Taliansko 
25.-28.11. 

Open Days ZOH Milano 

Cortina 2026 
R. Buček, B. Demeter SOŠV 1000  
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7 Cascais, Portugalsko 27.-30.11. 
Záverečná konferencia 

Athletes Speaker 

P. Gantnerová, Z. 

Tomčíková, A. Longová. K. 

Grigár 

SOŠV/ORG 400  

8 Praha, ČR 2.-5.12. 
Stretnutie k projektu 

OCEAN 
I. Kováč SOŠV/ORG 150  

 

 

Uzn. č. 338/17/24 

➢ VV SOŠV schvaľuje:  

 Dodatočne ZPC č. 1 podľa návrhu predloženého J. Libom. 

 

Č. Destinácia Dátum Účel cesty Účastníci Hradí EUR pozn. 

1 
Lausanne, 

Švajčiarsko 
4.-6.11. Zasadnutie komisií MOV D. Barteková SOŠV/MOV 100   

 

 

VEC: ZÁVER 

Na záver zasadnutia poďakoval prezident SOŠV A. Siekel všetkým členom VV SOŠV 

za rokovanie a následne ukončil 338. zasadnutie VV SOŠV.  

 

 

339. zasadnutie VV SOŠV sa uskutoční vo štvrtok 5. decembra 2024 v Bratislave.   

 

Predsedajúci: A. Siekel, prezident SOŠV, v. r. 

 

Zapísal: P. Hrbek, právnik SOŠV, v. r. 

 

Overila: E. Kaliská, členka VV SOŠV, v. r.   


